
 

Ärendet gäller renovering av befintlig kaj, som raserats/underminerats av erosion/slukhål. 

Den åtgärd som ASS sökt att genomföra är därmed brådskande 

1. dels för att säkerställa att vidare erosion inte sker inom detta mkt begränsade 

kajområdet 

2. dels för att säkerställa upptagning och kommande sjösättning av segelklubbens båtar 

under våren 2025 

ASS har från Länsstyrelsen ism Ansökan om Vattenverksamhet pålagts att utföra Provtagning 

vid Kajområdet. Inför provtagningen utarbetades en provtagningsplan som godkändes av 

länsstyrelsens handläggare Jenny Mossdal, ärendet hanteras numera av Moa Hjulfors. *Mot 

bakgrund av detta föreslogs att allt arbete i vatten skulle bedrivas bakom siltgardiner och 

oljelänsar för att hindra spridning av föroreningar som kan virvla upp vid pålning. Detta 

ärende har remitterats vidare till Kommunens Miljöskyddskontor, som ännu inte tagit 

slutgiltigt beslut. 

Renoveringen av kajen innebär även en viss utbyggnad mot tidigare, från dagens ca48m till 

ca60m, detta  

a. dels för att säkerställa hållfastheten under överskådlig framtid  

b. dels för att möjliggöra utvidgad segling/båtverksamhet för ett framtida större antal båtar 

c. dels för att möjliggöra samtida Parasegling. Parasegling som även det är föremål för och 

del av Kommunens beslut att bidraga till kajens renovering 

d. dels för ett samutnyttjande av marken vid ASS/Alfhem, för andra föreningar inom 

Alingsås kommun. Det som avses i de Föreningsträffar Kommunen arrangerar, maj 22, 

samt november 20, under 2024 
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